
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU

JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH

DNE 15. 5. 2007

Přítomni (bez titulů): Křišťan, Suchý, Scholz, Beneš, Blažka, Dostálková, Martinek, Havelka, 

Štěpánková, Švejda, Pohanová, Kaplánek, Janoušková, Veber, Doskočil, 

Kozlová, Vitoň, Špička, Valenta, Kaftan, Zaťková, Randák, Hulák

Hosté (bez titulů): Bůžek, Brandl, Kropáčková, Velemínský, Grubhoffer, Bezecný, Dočekal

Jednání zahájil místopředseda AS JU K. Suchý.

Přítomno 12 akademických pracovníků a 7 studentů. Senát je usnášení schopný. V průběhu jednání se

dostavili další tři senátoři z řad akademických pracovníků.

Zapisovatel: Jiří Špička (ZF), ověřovatelé zápisu: Jaromír Beneš (BF) a Kateřina Janoušková (TF),

skrutátoři: Daniel Valenta (ZF), Hana Štěpánková (PF).

Hlasování o navrženém zapisovateli, ověřovatelích a skrutátorech:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0

akademičtí pracovníci: pro – 12, proti – 0, zdržel se – 0

Program:

1. Výroční zpráva o hospodaření JU za rok 2006.

2. Zpráva o hospodaření JU za rok 2006.

3. Návrh na transformaci a přejmenování Biologické fakulty JU na Přírodovědeckou fakultu JU od

1.8.2007.

4. Návrh nového Studijního a zkušebního řádu JU.

5. Projednání vnitřních předpisů ZSF.

6. Informace ze Studentská komora AS JU.

7. Informace z RVŠ.

8. Různé.

Hlasování o programu:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel - 0

akademičtí pracovníci: pro – 11, proti – 1, zdržel se– 0

Vzhledem ke zdržení předsedy AS JU navrhl zastupující místopředseda přesunout body 6. a 7. na

počátek jednání.

Hlasování  o navržené změně:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel - 0

akademičtí pracovníci: pro – 12, proti – 0, zdržel se– 0

Ad1) Studentská komora AS JU.
Byla podána informace o dokončení prací na studentském hodnocení výuky za ZS 2007.

Ad2) Informace z RVŠ
Byla podána informace o některých projednávaných úpravách (automatická návaznost

magisterských oborů studia na všechny magisterské, celoroční platnost žákovských slev na

dopravu).

(Přítomno 14 akademických pracovníků a 7 studentů.)



Ad3) Výroční zpráva o činnosti JU za rok 2006
Úvodní slovo přednesl rektor JU a následné rozpravy se účastnili tři senátoři.

Hlasování o předložené zprávě:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0 

akademičtí pracovníci: pro – 14, proti – 0, zdržel se – 0

AS JU schvaluje Zprávu o činnosti JU za rok 2006.

Ad)4 Výroční zpráva o hospodaření JU za rok 2006
Úvodní slovo přednesla kvestora JU a následně zodpověděla dotaz jednoho senátora.

(Přítomno 15 akademických pracovníků a 7 studentů.)

Hlasování o předložené zprávě:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0 

akademičtí pracovníci: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0

AS JU schvaluje Zprávu o hospodaření JU za rok 2006.

Ad)5 Návrh na transformaci a přejmenování Biologické fakulty JU na

Přírodovědeckou fakultu JU od 1.8.2007
Úvodní slovo přednesl rektor JU a důvodovou zprávu děkan BF, který také reagoval na dva dotazy ze

strany senátorů.

Hlasování o předloženém návrhu:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0 

akademičtí pracovníci: pro – 13, proti – 0, zdržel se – 2

AS JU schvaluje transformaci Biologické fakulty JU na Přírodovědeckou fakultu JU od 1.8.2007.

Ad6) Návrh nového Studijního a zkušebního řádu JU
Úvodní slovo k návrhu přednesl prorektor JU. Návrh byl projednáván ve verzi, která vznikla na

základě písemných návrhů dvou senátorů ZsF. Tato upravená verze byla k dispozici od 15.5.2007.

V následné diskuzi byla projednána řada pozměňovacích návrhů:

- čl.42, odst. 7 – vypustit poslední dvě věty

Hlasování o předloženém návrhu:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 1 

akademičtí pracovníci: pro – 14, proti – 0, zdržel se – 1

Návrh byl přijat.

- čl.26 – odst. 5 – vypustit celý odstavec

Hlasování o předloženém návrhu:

studenti: pro – 1, proti – 1, zdržel se- 5

akademičtí pracovníci: pro – 7, proti – 7, zdržel se – 1

Návrh nebyl přijat.

Jedním senátorem byl podán návrh stáhnout celý Studijní a zkušební řád JU a zásadně jej

přepracovat.

Hlasování o předloženém návrhu:
studenti: pro – 0, proti – 7, zdržel se- 0

akademičtí pracovníci: pro – 1, proti – 14, zdržel se – 0

Návrh nebyl přijat.

- čl. 12 - odst. 2, upravit větu prvou na tvar „Na žádost studenta nebo zkoušejícího nebo stanoví-li tak

vnitřní předpis fakulty, děkan určí …“



V další rozpravě byly panem prorektorem vyjasněny další dotazy a připomínky:

-k čl.33 odst. 2 – budou doplněny v závorce uvedené vědecké hodnosti o ostatní platné; před závorku

bude doplněn termín „akademický titul“. Věta po úpravě zní : „…významní odborníci daného

oboru s vědeckou hodností nebo akademickým titulem (Ph.D., Th.D., Dr., CSc., D.Sc. nebo

DrSc.) schválení … „

- k čl. 1, odst. 2 – ustanovení jednotlivých součástí JU, které nejsou v souladu se Studijním a

zkušebním řádem JU nejsou závazná

- při působení studentů JU při vedení cvičení a seminářů je nutno, aby bylo vyhověno předpisům o

bezpečnosti práce, uzavřít s nimi pro tuto činnost pracovní smlouvu

Hlasování o schválení Studijního a zkušebního řádu JU s navrženými úpravami:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0 

akademičtí pracovníci: pro – 14, proti – 1, zdržel se – 0

AS JU schvaluje Studijní a zkušební řád JU s navrženými úpravami.

Ad)7 Projednání vnitřních předpisů ZSF.
Úvodní slovo přednesl předseda AS ZSF

a) Statut ZSF JU

Byl položen a zodpovězen jeden dotaz.

Hlasování o předloženém návrhu:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0 

akademičtí pracovníci: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0

AS JU schvaluje Statut ZSF JU.

b)  Jednací řád vědecké rady ZSF JU

Hlasování o předloženém návrhu:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0 

akademičtí pracovníci: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0

AS JU schvaluje Jednací řád vědecké rady ZSF JU.

c) Volební a jednací řád AS ZSF.
V diskuzi byly položeny a zodpovězeny tři dotazy.

Hlasování o předloženém návrhu:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0 

akademičtí pracovníci: pro – 14, proti – 0, zdržel se – 1

AS JU schvaluje Volební a jednací řád ZSF JU.

d) Disciplinární řád ZSF JU

Hlasování o předloženém návrhu:

studenti: pro – 7, proti – 0, zdržel se- 0 

akademičtí pracovníci: pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0

AS JU schvaluje Disciplinární řád ZSF JU.

Ad)8 Různé

Byla podána informace o organizaci voleb do AS JU. Ze strany zástupců ZsF byl kritizován termín

voleb, který je nevýhodný pro studenty kombinovaného studia. V diskuzi bylo konstatováno, že

zvolený termín byl prakticky jediný reálný a studentům kombinovaného studia nic v účasti nebrání.

Předseda AS JU seznámil senát s dopisem děkana ZF JU o stažení návrhu na projednání Volebního a

jednacího řádu AS ZF. Informace byla vzata na vědomí.



V závěru poděkoval rektor členům senátu za práci v průběhu volebního období a zvláště vyzdvihl

práci předsedy AS JU. Následně poděkoval členům senátu i předseda AS JU, který naopak pochválil

spolupráci s funkcionáři JU.

Vzhledem k nastávajícím volbám do AS JU nebyl termín příštího zasedání stanoven.

Zapsal: J. Špička




